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 Møteprotokoll 

 
Utval: Fylkesutvalet 
Møtestad: Ekstra møte, Grand hotel Terminus, Bergen 
Dato: 06.03.2018 
Tidspunkt: 09.30-10.05 

 
 
  Følgjande faste medlemmer møtte: 
 

Namn Funksjon Parti Merknad 
Anne Gine Hestetun Fylkesordførar A  
Pål Kårbø Fylkesvaraordførar KrF  
Roald Kvamme Medlem A  
Kari Sørensen Bernardini Medlem A  
Mari Klokkerstuen Kjellesvik Medlem A  
Helge Nævdal Medlem A  
Mona Røsvik Strømme Medlem H  
Silja Ekeland Bjørkly Medlem H  
Nils Marton Aadland Medlem H  
Roald Stenseide Medlem Frp  
Sigbjørn Framnes Medlem Frp  
Benthe Bondhus Medlem Sp  
Aud Karin Oen Medlem SV  
Tom Sverre Tomren Medlem MDG  
Anne-Beth Njærheim Medlem V  
    
    
Frå administrasjonen møtte: 
 

   

Namn Stilling   
Rune Haugsdal Fylkesrådmann 
Håkon Rasmussen Fylkesdirektør samferdsel 
Bård Sandal Fylkesdirektør regional utvikling 
Bertil Søfteland Leiar fylkessekretariatet 
Sigrid Helene Aardal Seniorrådgjevar fylkessekretariatet 
Gro Stien Thorvaldsen Seniorrådgjevar fylkessekretariatet 

 
Gro Stien Thorvaldsen 

sekretær 
 

Sakliste 

Utvals- 
saknr 

Innhald Arkiv- 
saknr 

U.Off. 

PS 66/18 Godkjenning møteinnkalling og sakliste   

PS 67/18 Søknad om konsesjon for landingsplass for helikopter i 
Simadal i Eidfjord kommune. Høyringsfråsegn. 

2017/17434  

PS 68/18 Plassering av bomstasjonar i Bergen sentrum 2017/3552  
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PS 66/18 Godkjenning møteinnkalling og sakliste 

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 06.03.2018  
 
Vedtak 
 
Innkallinga og saklista vart godkjend utan merknader. 
 

PS 67/18 Søknad om konsesjon for landingsplass for helikopter i Simadal i Eidfjord 
kommune. Høyringsfråsegn. 

Forslag til innstilling 
 
1. På grunn av manglande kunnskapsgrunnlag i søknaden og av omsyn til biologisk mangfald og 

friluftsliv rår Hordaland fylkeskommune frå konsesjon for landingsplass på Sima i Eidfjord slik det er 
søkt om. Søknaden er slik Hordaland fylkeskommune vurderer det, ikkje i samsvar med 
kunnskapskravet i naturmangfaldlova § 8 og har særleg på grunn av auka støy stort konfliktpotensiale. 
 

2. Hordaland fylkeskommune vil ikkje setja seg i mot at landingsplassen i framtida vert brukt som i dag,     
dvs. til vedlikehald og inspeksjon av kraftanlegga og linjenettet i området.  

 
 
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Astrid Aarhus Byrknes (KrF) sette fram slikt forslag: 
 

«Saka vert utsatt i påvente av fråsegn frå Eidfjord kommune.» 
 
Byrknes trekte forslaget sitt. 
 
Stein Inge Ryssdal (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Utval for miljø og samferdsel ber fylkesrådmannen be om utsett høyringsfrist slik at uttale frå Eidfjord 
kommune ligg føre til vår behandling. 
 
Ved utsett frist blir saka lagt fram for utval for miljø og samferdsel og fylkesutvalet for ny behandling.» 

 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av A og SV fram slikt forslag: 
 

«Utval for miljø og samferdsel ber om at Eidfjord kommune vert gjeve høve til å leggje fram uttale før 
fylkesutvalet si handsaming 21.02.2018.» 

 
Det var 14 representantar til stades. 
 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 1 vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet mot 2 røyster (Sp). 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 2 vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Ryssdal sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
1. Utval for miljø og samferdsel ber fylkesrådmannen be om utsett høyringsfrist slik at uttale frå Eidfjord 

kommune ligg føre til vår behandling. 
 
Ved utsett frist blir saka lagt fram for utval for miljø og samferdsel og fylkesutvalet for ny behandling. 
 

2. Utval for miljø og samferdsel ber om at Eidfjord kommune vert gjeve høve til å leggje fram uttale før 
fylkesutvalet si handsaming 21.02.2018. 
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Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. På grunn av manglande kunnskapsgrunnlag i søknaden og av omsyn til biologisk mangfald og 

friluftsliv rår Hordaland fylkeskommune frå konsesjon for landingsplass på Sima i Eidfjord slik det er 
søkt om. Søknaden er slik Hordaland fylkeskommune vurderer det, ikkje i samsvar med 
kunnskapskravet i naturmangfaldlova § 8 og har særleg på grunn av auka støy stort konfliktpotensiale. 
 

2. Hordaland fylkeskommune vil ikkje setja seg i mot at landingsplassen i framtida vert brukt som i dag, 
dvs. til vedlikehald og inspeksjon av kraftanlegga og linjenettet i området.  

 
 
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 22.02.2018  
 
Benthe Bondhus (Sp) sette fram slikt forslag: 
 

«Saka blir utsett til eit ekstra fylkesutval i forbindelse med fylkestinget i mars.» 
 
Røysting (forslaget om utsetjing) 
 
Bondhus sitt forslag vart vedteke mot 1 røyst (SV). 
 
Vedtak 
 
Saka blir utsett til eit ekstra fylkesutval i forbindelse med fylkestinget i mars. 
 
 
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 06.03.2018  
 
Roald Stenseide (Frp) sette på vegner av Frp og fram slikt forslag: 
 

«Alternativ til punkt 1: 
 
Hordaland fylkeskommune har ingen innvendinger til søknaden, men vil presisere at her må Eidfjord 
kommune høres og deres svar vektlegges før en konsesjon blir gitt.» 

 
Benthe Bondhus (Sp) sette fram slikt forslag: 
 

1. «På grunn av manglande kunnskapsgrunnlag i søknaden og av omsyn til biologisk mangfald 
og friluftsliv rår Hordaland fylkeskommune frå konsesjon for landingsplass på Sima i Eidfjord 
slik det er søkt om. Søknaden er slik Hordaland fylkeskommune vurderer det, ikkje i samsvar 
med kunnskapskravet i naturmangfaldlova § 8 og har særleg på grunn av auka støy stort 
konfliktpotensiale. 
 

2. Hordaland fylkeskommune vil ikkje setja seg i mot at landingsplassen i framtida vert brukt som 
i dag, dvs. til vedlikehald og inspeksjon av kraftanlegga og linjenettet i området.»  

 
Anne Beth Njærheim (V) sette fram slikt forslag: 
 

«Endring i punkt 2: 
 
Hordaland fylkeskommune vil ikkje setja seg imot at landingsplassen vert brukt til vedlikehald av 
kraftanlegga og linjenettet i området.» 

 
Røysting 
 
Stenseide sitt forslag fekk 5 røyster (Frp, H) og fall. 
Njærheim sitt forslag fekk 6 røyster (V, Frp, H) og fall. 
Bondhus sitt forslag vart vedteke mot 5 røyster (H, Frp) 
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Vedtak 
 
1. På grunn av manglande kunnskapsgrunnlag i søknaden og av omsyn til biologisk mangfald og 

friluftsliv rår Hordaland fylkeskommune frå konsesjon for landingsplass på Sima i Eidfjord slik det er 
søkt om. Søknaden er slik Hordaland fylkeskommune vurderer det, ikkje i samsvar med 
kunnskapskravet i naturmangfaldlova § 8 og har særleg på grunn av auka støy stort konfliktpotensiale. 
 

2. Hordaland fylkeskommune vil ikkje setja seg i mot at landingsplassen i framtida vert brukt som i dag,     
dvs. til vedlikehald og inspeksjon av kraftanlegga og linjenettet i området.  

 

PS 68/18 Plassering av bomstasjonar i Bergen sentrum 

Forslag til innstilling 
 
1. Fylkestinget ber om at det blir etablert bomstasjonar i Småstrandgaten og på Strandkaien for å fange 

opp trafikken over Torget. 
 
 
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 06.03.2018  
 
Tom Sverre Tomren (MDG) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
Det etableres bomstasjon på Torget i tråd med anbefalingen fra plan- og bygningsetaten i fagnotat 
datert 24.11.2017. Arbeidet iverksettes så raskt som mulig, med sikte på at stasjonen skal være i drift 
primo 2019.» 

 
Røysting 
 
Tomren sitt forslag fekk 2 røyster (MGD, SV) og fall. 
Fylkesrådmannen sitt forslag fekk 11 røyster (A, Sp, KrF, H, V) og vart vedteke som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
Fylkestinget ber om at det blir etablert bomstasjonar i Småstrandgaten og på Strandkaien for å fange opp 
trafikken over Torget. 


